
 

 

 

Kort referat 
 

Afdelingsmøde med afd. 15 den 13. april 2016 kl. 19.00 

 

Afdelingsbestyrelsen: 
 

 Erik Schrøder    Peter Borup  Ingrid Christensen  

_________________________________________________________________________________ 
  1996-KR/2016 

 

Der var 20 beboere fra 14 lejemål mødt op, endvidere var hovedbestyrelsen og administrationen 

repræsenteret på mødet. 

              

1. Valg af dirigent   

Henrik Klitgaard blev valgt til dirigent. Han konstaterede mødets rettidige 

indvarsling og deraf følgende beslutningsdygtighed. Dagsordenen blev 

herefter gennemgået. 

 

2. Bestyrelsen beretning  

Schrøder fremlagde bestyrelsens beretning, som blev godkendt. 

 

3. Orientering om regnskabet for 2015 samt forelæggelse af budget til godkendelse 

Henrik Klitgaard gav en kort orientering om regnskabet for 2015. 

Henrik Klitgaard gennemgik budgettet for 2017, som blev  

 godkendt med en lejeforhøjelse på 1,18%. 

 

4. Valg til afdelingsbestyrelse 

 a – Ingrid Christensen og Peter Borup blev genvalgt.  

b – Kasper S. Mikkelsen blev valgt som 1. suppleant  

      Hanne Klith blev genvalgt som 2. suppleant for 1 år. 

5. Indkomne forslag 

   Forslag 1: opsætning af carporte 

   Forslaget blev vedtaget. 

   

6. Eventuelt Der blev talt om grønne altaner og hvordan det bedst fjernes enten med tør 

gulvskrubbe og knofedt eller algerens. 

 Man talte meget om de store problemer med ventilationen og vandgennem-

trængningen. 

 Flere beboere havde problemer med emhætterne og Preben vil prøve at justere 

dem. 

 Dørklokken vil blive justeret, når Preben er færdig med opsætning af et lille tag 

over den.  


